
GRU NDEJERLAUGET HOLTE AVLSGANO

GL. HOLTE, DEN 7.Juni 1982.

Referat af ordinar generalforsamLing den 2o/4 LgAz kL. 19.30 pA Cf.Hol_te SkoLe

Dagsorden i henhold ti l  indkaldelse af 3O/3 19g2.

Formanden Stig Arnt bdd velkoromen til de frernmodte grundejere og gik d.erefter over
til dagsordenens f6rste punkt

l) VaIg af dirigent.
Bestyrelsens forslagr Palle Schiff blev valgt og efter at have konstateret general-
forsamlingens lovlighed gav han ordet til Stig Arnt for

2) Formandens beretning.
Fallesantennen har i det forldbne Ar fungeret uden problemer, dog har der varet et
kabelbrud, der har nedfdrt en udskiftning af et jordkabel pi ca. 50 m.

Gartnerarbejdet forestis igen i ir af gartner Strandby tit en pris af kr. IOO.OOO.-
plus moms. Ved sidste generalforsamling fik bestyrelsen pAlagt At kigge narmere pi
fordelingstallene s^rnt tage fordelingskriteriet op til revurdering. Dette har besty-
relsen gjort og er konrmet til f@lgende konklusion: Den procentvise fordeling har altid
ligget pA ca. 9t t i l  gtuppe I og resten ti l  gruppe Ir.Der er ikke enighed i bestyrelsen
oE at andre dette. SkaI dette ske mA det afgores ved voldgift, jfr. vedtaigterne.

oversigtsforholdene ved indkOrslen til Ornebakken er endnu ikke bragt i ord,en, b1.a.
kompliceret af, at Rygaard ogsi er impliceret.

Derefter gik stig Atnt over til at gennengi d.iverse korrespond.ance ved.r. motionskli-
nikken pA fithanebakken 12.

Ved brev af 25/LL 1981 fra Sdllerdd Kommunes Bygningrsinspektorat blev ejerlauget ori-
ent'eret oE' at kommunalbestyrelsen var positiwt indstillet pA at forlange dispensati-
o n e n i y d e r l i g e r e 2 i r .

Sorn omtalt i referat af generalforsamU.ngen af 29/4 1980 har ejerlauget t idligere fiet
at vide' at Kommunen ikke var sindet at forlange d,en da givne dispensation, hvorfor
ejerlauget skriftligt udtfykker sin forund,ringr og fastholder, at det, er imod, en for-
langelse.

Ved brev af L2/L 1982 modtager ejerlauqet meddelelse om, at dispensationen er for-
langet L 2 Ett indtil 3o/4 L984 pi de nugald,ende vilkir. Ejerlautet har ladet en advokat
se pi sagen og hans udtalelse er, at konnnr:nalbestyrelsen -r lenyndiget til at skOnne
i sAdanne sager og at der ibenbart er sket en sAdan endring i forholdene, at nan nu
Eener at kunne imddekornme en dispensationsforlengelse.

Derefter omtalte formanden Langkargaard og henviste til omtalen i den lokale presse,
if lg. hvilken B@je Nielsen har kdbt omriaet og agter at opf6re en kursusejendon.
Bestyrelsen har unders6gt om d,er findes en blplanvedtagt for omridet. Det gdr der ikke
Iigesom der heller ikke findes noget fokalpfanforslag fa t,r.tr-=.nde tidspunkt.

I dagrspressen- har varet omtalt en gasled,ning mellen Lyngby og H@rsholn og de natur-
og niljdnassige konsekvenser en sAdan vil nedfdre. Formanden har undersdgt sagen ogl
ourAdet orokring Eolte Avlsgaard vil ikke bliVe ber6rt. Der har desuden \raret nocrle
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kontakter  t i1  Strandvejsgasvarket  vedr .  naturgassen og v i  har  fAet  at  v ide,  at  a l le
v i l  b l ive or ienteret  i  god t id .  Herunder ogsA om hvorv idt  nyt i ls lu t tede grundejere
skal  have gassen b i l l igrer :e.

Retssagen mod Bol ig fonden Bikuben er  nu afs lut tet  og provenuet  af  det  pA s idste gene-
ra l - forsaml ing navnte bel6b pA kr .  20.000.-  er  modtaget .

T i I  s lu t  omtal te formanden et  samarbejde med Grundejer foreningen Pi lekaret  om belys-
n ing pA en st i ,  der  benyt tes af  skolebOrn t i l  Gl .  Hol te skole.  Komnunen har  varet  af -
v isende,  sandsynl igv is  af  dkonomiske grunde.

Ef i -er  afq l r r tn incr  af  formandens beretn ing b lev ordet  g ivet  f r i t  t i l  sp@rgsmAl og kommen-
tarer  f ra salen.

Der var  en del  kr i t iske bemarkninger  t i l  vedl igeholdelsen af  fa l lesarealerne,  sneryd-
ning samt vedligeholdelse af vejene. De 2 sidstnarrnte forhold er pAtalt over for Kom-
munen.

En grundejer  fores log,  at  e jer laugets medlemmer selv  over tog vedl igeholdelsen af  fe l les-
arealerne,  hv i lket  der  dog ikke var  s temning for ,  b l .a .  ford i  der  v i l le  b l ive for  s tor
vari-ation i resultatet med dArligt helhedsi-ndtryk ti l  fdlge.

Deref ter  fu lgte en lengere d iskussion om mot ionskl in ikken b l .a.  med e jeren af  e jendommen,
som var ti lstede. Forskell ige synspunkter blev trukket op og da en baggrund for Kom-
munens afgdrelse ti lsyneladende er, at der i de forld.bne 2 ir ingen klager har varet
b lev konklus ionen,  at  afg6re lsen akcepteres,  men at  evt .  f rernt id ige k lager  t i ls t i l les
Kommunen.

Vedr6rende Langkargaard mi  e jer lauget  se i  Ojnene,  at  der  in tet  kan g@res p5.  nuverende
t idspunkt ,  idet  e jendommen er  solgt  t i l  en pr ivat .  Der har  t id l igere veret  afholdt  en
stud.iekredsrekke, hvori vor formand og nestformand deltog, hvor ideer ti l  udnyttelse
af omr6.det er bl-evet fremsat, men dette har ti lsynefadende ikke haft nogen virkning.
Men ejer lauget  v i l  nd je f lLqe udvik l ingen.

Med hensyn t i l  naturgassen g ik  kommentarerne mest  pA,  hvorv idt  vore gasfyr  kan omst i l -
les.  Der var  forskel l ige synspunkter  og d i r igenten mi t te konstatere,  at  der  var  en del
uklarhed om d.enne sag.

Der var  ingen kommentarer  t i l  omtalen af  retssagen og med hensyn t i l  skolest j -en b lev
konklus ionen,  at  man skul le  ret te en fornyet  henvendelse t i l  Kommunen samt evt .  sOge
at  inddrage skolenavnet  pA C1.  Hol te Skole.

Deref ter  gav d i r igenten ordet  t i1  kassereren,  Nie ls  Aagaard-Hansen for

3)  Forel ;pocre l  qe af  reqnskab for  198I .
r a s r e t r e k o g d e e f t e r f d 1 9 e n d ' e k o m m e n t a r e r g i k
udelukkende pi den i formandens beretning nevnte fordeling af gartnerudgifterne.

Det  medf6r te en lengere d iskussion og det  f remgik k lar t  f ra reprasentanter  f ra
gruppe I at de ikke mente at der var basis for at pilegge denne qruppe en storre
del  af  udgi f terne.  De navnte 9% dakkede ef ter  deres opfat te lse r igel ig t  vedl ige-
holdelsen af  det  fa l lesareal ,  som er  t i lsk@det denne gruppe og gruppe f I  i  fa l les-
skab,  hvor imod gruppe I I rs  fe l lesareal  er  gruppe I  uvedkommende.

Et  fors lag f ra salen om, at  bestyre lsen skul le  nedset te en arbejdsgruppe t i l  for -
nyet behandling af sagen blev afvist og formanden afsluttede debatten om dette
punkt  med at  oplyse,  at  hv is  gruppe I I  6nsker  at  re jse en voldgi f tssag om sp@rgs-
mAlet ,  mA fors lag f remsendes t i l  formanden senest  L/3 1983,  sAledes at  det  kan
behandles pA naste general forsaml ing.

Deref ter  b lev reqnskabet  qodkendt .



4) Forslag ti l  budqet og kontingent
blev kommenteret af kassereren og derefter godkendt. Kontingentet for gruppe I er
he re f t e r  k r .  2OO. -  og  fo r  g ruppe  I I  k r .  1 .100 . - .

5) Indkomne forslag.
Der var intet at behandle under dette punkt.

6) VaIg af bestyrelsesmedlernmer.
Genvalg af Verner Struwe fra gruppe I og N. Aagaard-Hansen fra gruppe II.

7)  Valg af  bestyre lsessuppleant .
Genvalg af Preben Kistrup fra gruppe II.

8) Valg af revisorer og revisorsuppleant.
Niels Henrik Perdrup blev genvalgt og J6rgen Stephensen,Kikhanebakken 44 bLev nyvalgt
istedet for Jens Petri, der grundet forestiende salg af sin ejendom Onskede at fra-
t rade.

9)  Eventuel t .
Stig Arnt omtalte her forskell ige foranstaltninger, som specielt klyngehusejerne b6r
foretage for at vedligeholde deres ejendonme, f.eks. renovering af punkterede termo-
ruder, eftersyn af sil ikonefugninqen, reparation af mdrtelfugerne samt eftersyn af
tagdakningen. Han gjorde opmarksom pi, at en kollektiv afhjelpning kanaliseret gennem
bestyrelsen i mange ti l falde vil le vare mere effektiv, bil l igere semt give et ensartet
resul tat .

Der var forskell ige kornmentarer, bla. var der delte meninger om renovering af termo-
ruder contra udskiftning.

Med hensyn ti l  antenneanlagget blev der fra forskell ig side rejst spdrqsmAl om frem-
t iden,  b l .a .  om evt .  opspar ing t i l  e t  nyt  anlag.  Det  er  s tadigr  bestyre lsens opfat te lse '
at der ikke skal p6begyndes en opsparing og man mente L6vrlgt, at der i hvert fald vil
gi en 2-3 6.r fQr spdrgsmilet om udskiftning vil blive aktuelt.

En grundejer pipegede, at der k6res alt for starkt pA vore veje og spurgte, om der ikke
kan indfdres hast ighedsbegransning e l ler  evt .  e tableres st i l leveje.

Stig Arnt svarede, at d.ette spOrqsmAl har varet behand.let mange gange og at alle
fors lag t i l  Kommunen er  b levet  afs tAet ,  b l .a .  af  Okonomiske grunde.

Det blev fra talerstolen indskarpet, at alle b@r kdre forsigtigt og med rimelig lav
hastif 'hed inden for omrAdet.

Der var derefter ikke flere indlag og dirigenten hevede derefter generalforsamlingen
k l .  2 2 - L O .

Refereret  af  Henninq W. Pedersen.


